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z posiedzenia Komisji Kultury, sportu, Turystyki i Agroturystyki, która odbyla siq dnia

20.05.2008r.
Porz4dek obrad:
1. Wspólpraca z radami soleckimi.
Z.XúwOj turystyki i agroturystyki w gminie - realizacja Programu Rozwoju Turystyki w Gminie

Myslakowice.
3. Sprawy róZne.
Komisja przyjEla protokól z poprzedniego posiedzenia komisji'
Porzqdek posiedzenia przyjqto jednogloénie.

4d .1 .
Na posiedzenie komisji przybyli przedstawiciele Rad Soleckich i Stowarzyszenia Sympatyków

Gminy Myslakowice Promocji Regionu i Agroturystyki ( lista obecnoéci w zalqczeniu ).

pan Janusz Kalisz przedstawil sprawozdanie z dzialalno!;ci Stowarzyszenia Sympatyków Gminy

Myslakowice Promocji Regionu i Agroturystyki. NastEpnie poinformowal, 2e nast4pily zmiany

* ikludri" oraz podziale funkcji Zarz4du: Irena Trelka - Prezes Zanqdu, Miroslaw Gawroiski -

Zastgpca Prezes a Zarz4du, Janusz Kalisz - Skarbnik.

Soltys wsi tr-omnica Pan Boguslaw Trzeska - waZnym byloby, aby na zebraniach soleckich poruszaó

temat turystyki i agroturystyki w gminie.
Rada Solecka zastanawia sip nad tym, zeby zalo|yÓ stowazyszenie w celu pozyskiwania Srodków

unijnych.

Soltys wsi Kostrzyca Pan Hanryk Kafel poruszyl temat ,,Soltysówki"' Nie ma osoby
odpówiedzialnej zalokal. Nikt nie jest zainteresowany. Mlodzie2 w dalszym ci4gu nie ma co robió

na wsi a przy tym niszczy mienie gminne.
Soltys zglosil iprawg przejazút przez uI. Karpackq. Na mapie samochodowej widnieje przejazd na

Karpacz. Jest to bardzo uci4zliwe dla mieszkaúców wsi. Sprawg rozwiqzaloby ustawienie znaku

,,élepa ulica".

Pani Patrycja Szorkin poinformowaia na temat dzialalnoéci Kola AgroturystyczÍego przy

Stowarzyszeniu Sympatyków Gminy Myslakowice. Kolo bierze udzial we wszystkich imprezach
gminnych.

Komisja Kultury, Sportu, Turystyki i Agroturystyki t:\\aza, ze rady soleckie winny wspólpracowaó
z mieszkaicami a w szczególnoé ci z mtodziezE Nale2aloby ustalió zasady wspólpracy na rzecz
gmlny.

pracownik UG Pani Bogumila Kowalczyk -Lukas poinformowala, ze Jest otwarta na \ /spólpracQ

z soltysami i radami soleckimi na terenie gminy.

Na zakoúczenie poruszono temat gazetki ,,Okolice". Zdaniem soltysów gazetka powinna byó

wydawana raz w miesi4cu.

Ad.2.
Pracownik UG p. Bogumila Kowalczyk-Lukas przedstawila m aferialy dofyczEce rozwoju turystyki

i agroturystyki oraz promocji gminy od stycznia do maja 2008 oraz teahzacii Programu Rozwoju
Turystyki w tym okesie ( maferialy w zal4czeniu )'
Uchwal4Nr 72lXIl07 z dnia27.10.2007r. Rady Gminy przyjqty zostal Program Rozwoju Turystyki

w Gminie Mysiakowice. Program przyj Eto do realizacji w laÍach2007 -2015. wniosek zlo2ony do

budZetu gminy zawieral przedsiEwzigcia, kfóre zoslaly przyjgte do realizacji na 2008r. Niestety me
przyznonie érodków uniemo2liwilo ich realizacj g.

Komisja zapoznala sig z przedstawionym tematem - uwag nie wniesiono.
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4d.3.
W sprawach róZnych komisja zloZyla w n i o s e k do Przewodnicz4cej Rady Gminy o jak
najszybsze zorganizowanie wyj azdu do Gmin Parlnerskich tj. Ilawa i Boxberg wniosek przyjEto
jednogloÉnie.

Protokólowala
M. K.

Przewodnicz4cy Komisji
Ryszard Dwornik ,/ )
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